
ÒLa segregaci� de Mediny� �s clauÓ

comprom�s Destaca que sempre ha pres par tit a lÕhora de defensar la

democr�cia  i hi afegeix: ÒNo ens hem dÕarronsarÓ en el proc�s cap a la

Rep�blica

Amb la pujada dÕERC de 4 a 7 regidors, diu que encara han de ser m�s

presents al carrer

LÕalcalde de Sant Juli� de Ramis i Mediny�, Marc Puigti�, explica que la majoria absoluta que ERC va aconseguir

al municipi en les eleccions del 26 de maig li genera Òun doble sentimentÓ. DÕuna banda, amb els seus companys

es van ÒalegrarÓ de ser la segona for�a a Mediny�, on van passar dÕhaver tret tan sols 23 vots el 2015 a haver-hi

143 persones que els van fer conf ian�a. I, dÕaltra banda, est� satisfet perqu� Òla vict�ria dÕEsquerra va ser molt

clara a Sant Juli�Ó.

ERC va treure 7 dels 11 regidors. SÕesperaven aquests resultats?Jo sempre soc caut, per� ens arribaven bons

senyals. Mai ho saps del tot. El que vam fer va ser treballar f ins a lÕ�ltim dia, f ins al darrer segon. Vam lluitar-ho

tot. Hem estat quatre anys en campanya, en el sentit que no hem deixat mai dÕestar al carrer, al costat dels

nostres ve�ns, intentant ajudar-los. Les campanyes no es fan en quinze dies. �rem molt conscients dÕaix�. El 2015

vam treure quatre regidors, i aquest cop set. Per tant, encara hem dÕestar m�s al carrer i la implicaci� ha de ser

m�xima.Qu� creu que han valorat m�s els ve�ns de la tasca dÕaquest mandat?Ens comenten que hem estat un

govern ober t i par ticipatiu. M�s que parlar-nos de les nostres propostes, la gent sobretot destaca que som

propers, que hem estat nosaltres mateixos i els ha agradat la manera com comuniquem i expliquem les coses.

Durant quatre mesos vam fer una enquesta por ta a por ta, que tamb� es podia contestar a les xarxes. Amb els

resultats vam elaborar el programa, tant per a Sant Juli� com per a Mediny�. Per aix� el vam anomenar: El teu

programa. Hi sur ten poques frases, per� molt clares. Hi vam recollir les peticions que el poble vol, destriant

quines es poden fer i quines no, tenint en compte el temps i els recursos.Els preocupava que els comicis

municipals coincidissin el mateix dia amb les eleccions europees?Sab�em que les eleccions podien ser en clau

de pa�s i tem�em que el vot de la gent an�s en la mateixa l�nia en totes dues. En el nostre cas, per�, als comicis

locals vam superar lÕefecte Puigdemont. Abans de la cita a les urnes, vam treballar perqu� la gent entengu�s que

eren eleccions diferents. Per aix� vam editar per exemple un llibret, titulat Les mil i una coses realitzades. Hi

havia moltes fotos, ja que a vegades �s m�s impactant veure una imatge que mil paraules. En el llibret vam

mostrar la feina feta durant aquest mandat 2015-2019.Pot esmentar algun dels prop�sits?Continuem posant la

segregaci� de Mediny� com una de les prioritats. �s clau. Hem de seguir intentant que Mediny� pugui recuperar

la seva condici� de municipi, que va ser tombada pel Tribunal Constitucional. Vam demanar a la Generalitat

quines noves vies podem explorar i des del govern catal� es van comprometre a estudiar la situaci�. Espero que

lÕinforme que ens faran arribar estigui molt ben fet jur�dicament i que el vinguin a presentar davant dels ve�ns i

ve�nes de Mediny�. Crec que �s un dels primers passos que hem de fer.Insten els altres grups a seguir anant a

lÕuna amb aquest tema, veritat?No ens hem de fer mal entre nosaltres, sin� ajudar-nos. Des dÕERC proposem

que les tres formacions pol�tiques que hem obtingut representaci� al ple continuem treballant junts per a la

restituci� del municipi de Mediny�. I la segona q�esti� cabdal �s que a ERC estem al costat del pa�s i de la

Generalitat en el proc�s cap a la Rep�blica. Sempre he pres par tit a lÕhora de defensar la democr�cia. No ens

hem dÕarronsar.
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